

100

Simcoe North

100

Simcoe-Nord

Population: 111,335

Consisting of:

(a) that part of the County of Simcoe comprised of:

- (i) the townships of Ramara, Severn, Tay and Tiny;
- (ii) the towns of Midland and Penetanguishene;
- (iii) Christian Island Indian Reserve No. 30, Christian Island Indian Reserve No. 30A and Mnjikaning First Nation (Rama First Nation) Indian Reserve No. 32;
- (iv) that part of the Township of Oro-Medonte lying northeasterly of a line described as follows: commencing at the intersection of the northwesterly limit of said township with 9 Line North; thence southeasterly along said line to Moonstone Road East; thence northeasterly along said road to 9 Line North; thence generally southeasterly along said line to Horseshoe Valley Road East; thence northeasterly along said road to 9 Line North; thence southeasterly along said line, its intermittent production, 9 Line South and its southeasterly production to the southerly limit of said township; and

(b) the City of Orillia.

Population : 111 335

Comprend :

(a) la partie du comté de Simcoe constituée :

- (i) des cantons de Ramara, Severn, Tay et de Tiny;
- (ii) des villes de Midland et de Penetanguishene;
- (iii) de la réserve indienne de Christian Island n° 30, de la réserve indienne de Christian Island n° 30A et de la réserve indienne de la Première Nation de Mnjikaning n° 32 (Première Nation de Rama);
- (iv) de la partie du canton d'Oro-Medonte située au nord-est d'une ligne décrite comme suit : commençant à l'intersection de la limite nord-ouest dudit canton et de la 9^e ligne Nord; de là vers le sud-est suivant ladite ligne jusqu'au chemin Moonstone Est; de là vers le nord-est suivant ledit chemin jusqu'à la 9^e ligne Nord; de là généralement vers le sud-est suivant ladite ligne jusqu'au chemin Horseshoe Valley Est; de là vers le nord-est suivant ledit chemin jusqu'à la 9^e ligne Nord; de là vers le sud-est suivant ladite ligne, son prolongement intermittent, la 9^e ligne Sud et son prolongement sud-est jusqu'à la limite sud dudit canton; et

(b) la ville d'Orillia.